



17 June 2019

Dear Parents,

We are pleased to be able to offer you the opportunity to order a hard copy of the yearbook for the price of QAR100.

If you would be interested in purchasing a copy as a memento of this academic year, please complete the order form below and return it with your payment of QAR100. Primary students should pass the order form and payment to their class teacher and Secondary students should pass the order form and payment directly to the cashier's office in reception by Thursday 20 June 2019.

We will issue the yearbook to your child as soon as the printed copies are received.

Yours sincerely,

Dave Pontich  
Principal

---

**YEARBOOK ORDER REQUEST**

Name of Student:	
Current Class Number:	
Number of yearbook copies required: (QAR100 per copy)	
Parent Name:	
Contact Number:	
Contact email address:	

Please return your order form to your child's class teacher together with payment for the required number of copies by Thursday 20 June 2019.



17 يونيو 2019

أعزائي أولياء الأمور

يسرنا أن نوفر لكم الفرصة لشراء نسخة مطبوعة من الكتاب السنوي بسعر 100 ريال قطري.

إذا كنتم مهتمين بشراء نسخة كتذكار للسنة الدراسية الحالية ، يرجى ملء نموذج الطلب أدناه وإعادته مع مبلغ 100 ريال قطري إلى معلم صف طفلك يوم الخميس 20 يونيو 2019.

سيتم ارسال النسخة لكم في أقرب وقت عندما يتم تجهيزها وسوف ترسل مع أطفالكم .

تحياتي

ديفيد بونتش

المدير

معلومات الطالب للنسخة المطلوبة من الكتاب السنوي

اسم الطالب:	
الصف:	
عدد النسخ المطلوبة للكتاب السنوي ( 100 ريال للنسخة):	
اسم ولي الامر :	
هاتف :	
البريد الإلكتروني :	

يرجى إعادة نموذج الطلب إلى معلم صف طفلك مع المبلغ المستحق لعدد النسخ المطلوبة يوم الخميس 20 يونيو 2019